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Protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 28 listopada 2023 r.  
pod przewodnictwem p. Waldemara Pałysa – Przewodniczącego Komisji. 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 

Na posiedzeniu Komisji w dniu 28 listopada 2023 r. udział wzięło 5 członków Komisji. 
(Lista obecności dołączona do protokołu). 

Spoza Komisji udział w posiedzeniu wzięli: 

1. Zastępca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka 
2. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska 
3. Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia, ustalenie porządku obrad oraz przyjęcie protokołów  
z poprzednich posiedzeń Komisji. 

2. Projekt budżetu miasta na 2024 r. – analiza i wypracowanie wniosków. 
3. Sprawy różne. 

AD 1 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys dokonał otwarcia posiedzenia Komisji. 
Po przywitaniu zebranych i stwierdzeniu quorum przedstawił porządek obrad. 
Porządek obrad został przyjęty bez uwag. Protokoły z poprzednich posiedzeń komisji 
również zostały przyjęte bez uwag. 

AD 2 
Projekt budżetu miasta na 2024 r. – analiza i wypracowanie wniosków. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała o wydatkach, dochodach 
majątkowych oraz bieżących a także przedstawiła kwotę całkowitego zadłużenia 
miasta. Przedstawiła kwoty dofinansowań na przyszłe przedsięwzięcia. 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał czy inwestycja szkoły ma 
znaczący wpływ na zadłużenie miasta. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała o środkach 
przeznaczonych na budowę szkoły oraz zaznaczyła dofinansowania z Polskiego 
Ładu. 

Radny p. Mieczysław Szymalski zapytał o dochody z podatków. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że dochody z podatków są 
na niezmienionym poziomie. Zaznaczyła, że największą różnicą jest wzrost dochodu 
z podatku PIT. Przedstawiła kwoty dochodów z podatków od osób prawnych oraz 
fizycznych, a także poinformowała co wpływa na ich wzrost. 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys odczytał kwoty subwencji na 
oświatę. Poruszył również temat sumy wydatków na oświatę. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała o wydatkach majątkowych 
oraz przedstawiła inwestycje, które się do nich zaliczają. Wymieniła ulice, które 
zostaną zmodernizowane w przyszłym roku.  

Radny p. Andrzej Pęksa stwierdził że większość ulic w mieście jest w słabym 
stanie. 



Zastępca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że ulice w mieście 
są stopniowo modernizowane. Poinformował o planie modernizacji ul. Piłata oraz  
ul. Batorego. 

Radny p. Andrzej Pęksa poruszył temat problemu z parkowaniem przy szpitalu. 
Stwierdził, że o każdej porze parking jest całkowicie zajęty. Zapytał czy jest 
możliwość przekształcenia wolnego placu naprzeciwko szpitala w miejsca 
parkingowe. 

Zastępca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że na terenie 
szpitala jest parking, na którym pierwsze 15 minut postoju jest bezpłatne. Zaznaczył, 
że mieszkańcy nie korzystają z darmowych minut postoju. Odpowiedział, że 
przedstawiony plac jest własnością prywatną. 

Radny p. Mieczysław Szymalski stwierdził, że powiat powinien zainwestować  
w większą ilość miejsc parkingowych przy szpitalu. Zapytał również o sytuację z 
budową nowej siedziby policji. 

Zastępca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował o sytuacjach, które 
przyczyniły się do opóźnień budowy siedziby policji. 

Radny p. Andrzej Pęksa zapytał czy na terenie miasta jest składowisko gruzu. 

Zastępca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował o lokalizacjach,  
w których można składować gruz w zależności od jego rodzaju. 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał na jakim etapie jest 
koncepcja przebicia do ul. Małkińskiej. Zapytał również czy stacja uzdatniania wody 
jest zagrożona zanieczyszczeniami z byłej Nasycalni. 

Zastępca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że projekt jest już 
stworzony jednakże jego wykonanie zostało zaplanowane na przyszły rok. 
Przedstawił długość odcinka oraz planowany koszt inwestycji. Zaznaczył, że bez 
dofinansowania miasto nie podejmie się wykonania przebicia. Zastępca Burmistrza  
p. Daniel Choinka poinformował, ze szczegółowych informacji dotyczących stacji 
uzdatniania wody udzieli prezes ZGK. 

Więcej głosów nie było. 

Przewodniczący Komisji w związku z powyższym poddał po głosowanie 
przyjęcie projektu budżetu miasta na 2024 rok. 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” oraz 1 głosem 
„wstrzymującym się” przyjęła projekt budżetu miasta na 2024 r. 

AD 3 
Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował o piśmie ze 
Spółdzielni Mieszkaniowej „Nasz Dom” dotyczącym sprawy radnego p. Jerzego 
Pawluczuka. Zaznaczył, że żadna z komisji nie wypracowała stanowiska w sprawie 
wyrażenia lub niewyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym. 

Radny p. Mieczysław Szymalski stwierdził, że Komisja nie powinna zajmować 
się sprawą ze Spółdzielnią. Zaznaczył, że organem rozstrzygającym sprawę będzie 
Sąd a nie Rada Miasta. 



Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poruszył temat zmiany 
Statutu Miasta. Poinformował o znaczących zmianach, wyszczególniając 
wprowadzenie limitów czasowych wypowiedzi radnych. Przedstawił propozycję 
radnej p. Jolanty Kwiatkowskiej o wydłużenie czasu wypowiedzi do 5 minut. 

Radny p. Mieczysław Szymalski stwierdził, że 3 minuty wypowiedzi będą 
wystarczające. Zapytał czy nowe zasady będą również dotyczyły Burmistrza Miasta 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że limity 
czasowe nie będą obowiązywały władz miasta. 

Więcej głosów nie było. 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys w związku z powyższym poddał 
pod głosowanie przyjęcie projektu zmiany Statutu Miasta. 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” oraz 1 głosem 
„wstrzymującym się” przyjęła projekt zmiany Statutu Miasta. 

Radny p. Andrzej Pęksa poinformował o potrzebie wykonania przeglądu 
oświetlenia w mieście. 

Więcej głosów nie było. 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

Przewodniczący Komisji 

Waldemar Pałys 

Sporządziła: 

Katarzyna Kowalczyk – pracownik I st.  
wykonujący zadaniach w ramach prac interwencyjnych. 


